
 
Komisia dopravy a informačných systémov 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 

 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia komisie dopravy a informačných systémov (ďalej len „komisia“) 

zo dňa 07. 05. 2024  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (v prílohe) 

Ospravedlnení: Bc. Adam Sarlós, Mgr. Martin Winkler, Dárius Krajčír, Ing. Martin Patoprstý, PhDr. 
Alžbeta Ožvaldová, Mgr. Pavol Škápik 

Prizvaní: Ing. Marek Jašíček, Ing. Marek Bagi, BA. Karolína Marcinová 

 

Zasadnutie komisie otvorila a  viedla predsedníčka komisie Ing. Tatiana Kratochvílová (ďalej len 
„predsedníčka komisie“) a členov komisie oboznámila s programom rokovania. Následne dala hlasovať 
o programe rokovania komisie ako celku. 

 

Program: 

1. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 16. 04. 2024 
 

2. Stav prípravy projektu: Nová električková trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov 
dvor 
 

3. Správa o plnení Akčného plánu za rok 2023 
 

4. Akčný plán pre pešiu a cyklistickú dopravu na rok 2024 
 

5. Rôzne 
 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11,  

Za: 11, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

Návrh programu bol prijatý. 

 



K bodu 1  

Kontrola záznamu KDIS zo dňa 16. 04. 2024 

K záznamu z rokovania komisie zo dňa 16. 04. 2024 neboli žiadne pripomienky. 

 

Návrh uznesenia komisie: 

Komisia dopravy a informačných systémov berie na vedomie Záznam z rokovania KDIS zo dňa  
16. 04. 2024. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12,  

Za: 12, Proti: 0, Zdržali sa: 0 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

K bodu 2 

Stav prípravy projektu: Nová električková trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov 
dvor 

 Materiál uviedol a prezentoval Ing. Marek Bagi. Informoval o realizovaných stavebných 
prácach v rámci koridoru po jednotlivých UČS, taktiež prezentoval fotodokumentáciu z priebehu prác. 
Zároveň informoval o stavebne ukončených objektoch, fakturácii, aktuálnych dodatkoch (od poslednej 
KDIS sú to Dodatky č. 14, 15, 16 a 17) a o externom financovaní stavby. Po krátkej odbornej diskusii 
zameranej predovšetkým na termín ukončenia stavby sa hlasovalo o nasledujúcom znení uznesenia: 

 

Uznesenie:  

Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy zobrať na vedomie Stav prípravy projektu: Nová 
električková trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov.  

  

Hlasovanie:  

Prítomní: 13,  

Za: 13,  Proti: 0,  Zdržali sa: 0 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

 

 

 



K bodu 3 

Správa o plnení Akčného plánu za rok 2023 

 Materiál uviedla a prezentovala BA. Karolína Marcinová. Informovala o zrealizovanej 
cyklistickej infraštruktúre, ktorej bolo približne 10 km. Taktiež detailne informovala o zrealizovaných 
projektoch v rámci jednotlivých mestských častí, niektoré cyklotrasy sa však z finančných dôvodov 
nepodarilo zrealizovať. Po krátkej odbornej diskusii sa hlasovalo o nasledujúcom znení uznesenia: 

 

Uznesenie:  

Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy zobrať na vedomie Správu o plnení akčného plánu 
rozvoja cyklistickej a pešej dopravy za rok 2023.  
  

Hlasovanie:  

Prítomní: 14,  

Za: 14,  Proti: 0,  Zdržali sa: 0 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

K bodu 4 

Akčný plán pre pešiu a cyklistickú dopravu na rok 2024 

 Materiál uviedla a prezentovala BA. Karolína Marcinová, ktorá prezentovala uvedený materiál. 
V materiáli informovala o projektoch, ako napr. zóny 30, budovanie cyklotrás, projektoch organizácie 
dopravy, debarierizácie peších priechodov, príprave nových projektov, ap. Po krátkej odbornej diskusii, 
ktorá bola zameraná predovšetkým na budovanie nových cyklotrás a ich financovanie sa hlasovalo 
o nasledujúcom znení uznesenia: 

 

Uznesenie:  

Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy schváliť Akčný plán rozvoja pešej a cyklistickej dopravy 
2024.  
  

Hlasovanie:  

Prítomní: 14,  

Za: 14,  Proti: 0,  Zdržali sa: 0 

Návrh unesenia bol prijatý. 

 

 

 



K bodu 5 

Rôzne 

Oprava Trnavskej cesty, križovatka Trnavská – Vrakunská cesta – rozšírenie pre odbočenie smer 
Vrakunská cesta 

Člen komisie Mgr. Miroslav Macko požadoval, aby sa v rámci prebiehajúcej opravy Trnavskej cesty 
rozšírila križovatka Trnavská cesta – Vrakunská cesta a to tak, aby bolo možné v smere do Vrakune 
obchádzať kolónu, ktorá čaká pred železničným priecestím na signál voľno. Taktiež čítal e-mailovú 
komunikáciu od člena komisie Ing. Martina Patoprstého, ktorý uvádza, že mesto toto rozšírenie sľubuje 
dlhé roky a to od čias, keď bol primátor JUDr. Ivo Nesrovnal. Túto myšlienku podporujú aj starostovia 
dotknutých mestských častí (MČ Bratislava – Ružinov, Podunajské Biskupice, Vrakuňa). Ing. Marek 
Jašíček sa vyjadril, že s týmto návrhom mesto súhlasí, ale nie je to možné urobiť tak, že sa tam len vyleje 
asfalt. Predsedníčka komisie sa vyjadrila, že to preverí a o riešení bude informovať. 

Križovatka Šancová - Karpatská 

Členka komisie Ing. Katarína Augustinič opisovala situáciu v tejto svetelne riadenej križovatke 
a požaduje, aby smery z Karpatskej a od Žilinskej nešli naraz. Požaduje, aby sa riadenie v tejto 
križovatke upravilo tak, aby bol skrátený signál voľno od Žilinskej ulice. Ing. Marek Jašíček sa vyjadril, 
že mesto uvažuje nad tým, aby sa odbočenie z Karpatskej v smere doľava zakázalo. Výjazd v smere 
doľava by bolo možné realizovať zo Žabotovej ulice. Ing. Marek Jašíček sa vyjadril, že situáciu preverí 
a bude o tom informovať. 

Ulica Svätovavrinecká 

Členka komisie Ing. Katarína Augustinič požaduje, aby bola táto cesta vysporiadaná. Magistrát odpísal, 
že nepreberie tú cestu kým nebude mať vyjadrenie MČ Bratislava – Nové Mesto. Pozemok nie je 
vysporiadaný, pozemok patrí SPF. Ing. Marek Jašíček informoval, že vysporiadať pozemky, ktoré má 
SPF je možné vysporiadať, resp. právne riešiť. Ohľadom celého procesu je potrebné kontaktovať 
správcu a majetkové oddelenie. 

Zdieľané kolobežky 

Členka komisie Ing. Katarína Augustinič upozorňovala na zlú komunikáciu so spoločnosťou BOLT. 
Opisovala situáciu, kedy prevádzka nemohla otvoriť terasu a to z toho dôvodu, že tam mal BOLT 
odstavené kolobežky. Taktiež zlyhala komunikácia medzi magistrátom a mestskou políciou. BA. 
Karolína Marcinová uviedla, že tieto veci rieši Oddelenie pešej a cyklistickej dopravy. Taktiež uviedla, 
že mesto pracuje na tom, aby boli prevádzkovatelia zdieľaných kolobežiek viac kontrolovaní a mesto 
pripravuje memorandum s prevádzkovateľmi kolobežiek. Pred jeho schválením bude predložené KDIS. 

 

Predsedníčka komisie poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 

 

 

Ing. Tatiana Kratochvílová, v. r. 

 predsedníčka komisie 

 

Zapísal: Ing. Tibor Kurák 

              tajomník komisie 

V Bratislave dňa 09. 05. 2024 


